



E. EXCEL ELEMENTE®

Intense Revival Hair Masque

Questions & Answers

Q What are the functions of *Intense Revival Hair Masque*?

A *Intense Revival Hair Masque* delivers deep repair that increases hair's resilience, reducing dryness, breakage, and split ends. Hair becomes softer, manageable, and regains a healthy shine. Attain softer hair with just one use!

Q Is *Intense Revival Hair Masque* suitable for children?

A *Intense Revival Hair Masque* is suitable for children. It cares for their soft, fine hair.

Q How do I use *Intense Revival Hair Masque*?

A For normal hair, after shampooing lightly squeeze out excess water from hair, then gently massage *Intense Revival Hair Masque* on hair and leave on for 2–4 minutes. Rinse.

For dry or dull hair, after shampooing lightly squeeze out excess water from hair, and massage *Moisturizing Conditioner* on hair. Without rinsing, apply a generous layer of *Intense Revival Hair Masque* to hair, massage gently, and leave on for 2–4 minutes. Rinse.

For chemically treated or severely damaged hair, after shampooing lightly squeeze out excess water from hair, and apply a thick layer of *Intense Revival Hair Masque* to hair. Wrap hair with a towel for 15–20 minutes, then rinse with warm water. For even better effect, apply *Intense Revival Hair Masque* to hair and warm before rinsing.

Q After using *Moisturizing Conditioner* or *Intense Revival Hair Masque*, why do I only need to rinse my hair lightly, and not thoroughly?

A Both *Moisturizing Conditioner* and *Intense Revival Hair Masque* gently moisturize hair without weighing it down. Leaving some product on shampooed hair can help reduce damage caused by chemical treatment, pollution, or UV radiation. It can also effectively prevent and reduce the occurrence of split ends and dullness.

Q Can *Intense Revival Hair Masque* be used on the scalp?

A *Intense Revival Hair Masque* is formulated for use on hair, so it is best used directly on hair strands.

Q What are the differences between *Intense Revival Hair Masque* and *Moisturizing Conditioner*?

A *Intense Revival Hair Masque* and *Moisturizing Conditioner* offer hair two different options.

Intense Revival Hair Masque strengthens and nourishes hair for a healthier shine and fuller look.

Moisturizing Conditioner is formulated for color-treated hair and helps to protect hair color. It is especially suitable for hair that tangles easily and is hard to comb, as it softens and smoothens hair strands.



丞燕菁元素 「柔光瞬效 深層護髮膜」 問與答

問：「深層護髮膜」有什麼功效？

答：「深層護髮膜」可在深層修護秀髮，增加髮絲的韌性，改進乾枯斷裂分叉等問題，讓秀髮變得更加柔順易梳理，重閃健康的光澤。只要試用一次「深層護髮膜」，您就能感受到秀髮柔絲般的觸感！

問：「深層護髮膜」適合兒童使用嗎？

答：「深層護髮膜」也適合兒童使用，它還能養護兒童柔軟纖細的頭髮。

問：怎樣使用「深層護髮膜」？

答：在護理普通的頭髮時，先用洗髮液洗淨頭髮，擠去多餘水分，然後將「深層護髮膜」輕柔地按摩至秀髮上，等待2-4分鐘後沖洗乾淨即可。

在護理受過化學處理（燙染）或嚴重受損的頭髮時，要先用洗髮液洗淨頭髮，擠去多餘水分，然後在頭髮上厚厚地塗抹一層「深層護髮膜」，並取一條毛巾將頭髮包起來等待15-20分鐘，再用溫水沖洗乾淨即可。如有條件可適當熱敷，效果會更佳。

問：在使用「保濕護髮素」和「深層護髮膜」之後，為什麼不需徹底清洗頭髮，而是只稍許地沖洗即可？

答：「保濕護髮素」和「深層護髮膜」既能溫和地為秀髮保濕，又不會讓秀髮變得厚重。在被洗髮液洗淨的秀髮上留下一些護髮產品，能減輕化學處理、環境影響以及紫外線對頭髮的損傷，也能有效地防止或減少頭髮的分叉或枯暗現象。

問：「深層護髮膜」可以塗到頭皮上嗎？

答：「深層護髮膜」是被設計用於秀髮上的，所以還是直接塗在頭髮上為宜。

問：「深層護髮膜」和「保濕護髮素」有什麼區別？

答：「深層護髮膜」和「保濕護髮素」為您秀髮提供的是兩種不同的選擇。

「深層護髮膜」可以強韌和滋養秀髮，讓秀髮更健康、更閃亮、更豐滿。

「保濕護髮素」的配方針對的是漂染過的頭髮，有助於保濕固色，尤其適用於易打結難梳理的頭髮，可使髮絲更加柔順和光滑。